
 Referat fra rådsmødet afholdt den 16 AUG 2023 på Hoven HJVGD  klokken 
1900. 

 
 

Dagsorden til rådsmødet. 
 
 

1. Velkommen og sidste nyt fra formanden. 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
3. Projekt vildtstriber. 
4. En status over mårhundeprojektet. 
5. Nyt fra det grønne råd. 
6. Nyt fra øvrige medlemmer. 
7. Nyt fra jægerforum nord samt syd. 
8. Nyt fra brugerrådet. 
9. Everfox træningsanlæg. 
10. Status omkring det nye kystvandråd. 
11. Eventuelt herunder fastlæggelse af næste møde. 

 
 
 
Ad. 1 Formanden bød velkommen og gav lidt orientering om hjemmeværnsgårdens historie.  
 På Repmødet var et af de store emner størrelsen på det fremtidige kontingent, der har 

orientering om udsætningsforliget, orientering om de fremtidige jagttider samt den 
fremtidige forvaltning af hjortevildt på bestands niveau, det lyder til at arealejer 
forvaltning på kronvildt fuldstændig falder til jorden. Landsskuet i Herning var igen år 
meget velbesøgt og standen var rigtig flot.    

 
Ad. 2 Blev godkendt. 
 
Ad. 3 I projekt vildtstriber er der sået ca. 80 kilometer ved ca. 120 lodsejere og det må siges 

at være særdeles tilfredsstillende. Der kommer et evalueringsmøde i september. 
 
Ad. 4 Der er fanget/aflivet 221 mårhunde her under dette jægerråds område, godt gået. 
 
Ad. 5 Intet nyt, ingen møder afholdt siden sidst, se i øvrigt alle mail fra Lone. 
 
Ad. 6 Stauning meddeler at de har fået lidt penge i jagtforeningen til at bygge et par shelters 

og en grillhytte, de skal bruges til arrangementer og til at blive naturligvis. 
 Tue skal ud at finde et par nye bestyrelsesmedlemmer, de har afprøvet de her 

”ducktubes” på ænder og det ser ud til at det batter noget, prisen er i dag ca. 400, 00 
kr. Preben orienterede om Sædding Skydebane igen, men nu har DN klaget over 
kommunens afgørelse og nu må vi så se hvad der sker, indtil videre må der kun skydes 
med 6.5 X 55. 

 Anders fortalte om deres 90-års jubilæum som var en rigtig god oplevelse, og de er nu 
skiftet til Stadil Andelskasse. Gert har sagt ja til at deltage i kredsens hundearbejde 
fremadrettet. Kim fortalte om den nye bom der nu kommer ved HJVGD i forbindelse 
med deres flugtskydningsbane.  

 



Ad. 7 Der har været afholdt et møde den 20. MAR 2023 i jægerforum syd, der er ikke et 
udsendt referat endnu, dog har vildtkonsulenten sendt følgende ud fra mødet: 

 Gældende § 35. For fælder til brug ved regulering af pattedyr må fældens fangstrum 
ikke være større end 60 (H) x 60 (B) x 250 (L) cm. Indgangsåbninger skal være 
placeret i enden af fælden. For fælder til fangst af ræv og mårhund må 
indgangsåbningen maksimalt være 60 (H) x 60 (B) cm. For fælder til fangst af andre 
pattedyr må indgangsåbningen maksimalt være 60 (H) x 60 (B) cm. 
Regulering herunder ved brug af fælder, må kun foretages af personer, der er fyldt 18 
år og som er i besiddelse af et gyldigt jagttegn. Dog kan regulering foretages af 
personer under 18 år, der har gyldigt jagttegn, hvis de er i følge med en person over 18 
år, der har gyldigt jagttegn. 

  
Ad. 8 Ingen møder afholdt. 
 
Ad. 9 Bo fortalte lidt om dette anlæg men er lidt usikker på hvor mange der vil bruge dette 

anlæg, der vil blive indkaldt til et møde om emnet, herom ved en senere lejlighed. 
 
Ad. 10 Ingen ændringer lige nu. 
  
Ad. 11 Næste møde bliver den 18 OKT 2023 klokken 1900 i Egehytten. 
 
 
 
Ole L. Pedersen 
Sekretær i Jægerrådet 
20 46 34 42 
 
 
 
 
 
  
  
 
 
 
  
 


